
Od: andrzejwojaczek <andrzejwojaczek@onet.pl>
Data: 2019-09-12 07:51:57+02

Do: Klaudia Korduła-Krybus <rada.miasta@um.rybnik.pl>

Temat: 2019/179944 - nieprzyjemny zapach w Chwałowicach (Od: andrzejwojaczek <andrzejwojaczek@onet.pl>)

Sprawa: BR.0003.379.2019

Panie Prezydencie mieszkańcy Chwałowic są zaniepokojeni coraz większym nieprzyjemnym zapachem docierającym do ich posesji od strony
wysypiska śmieci ul Kolberga, mam w związku z tym pytanie; jakie działania ma zamiar podjąć w najbliższym czasie urząd miasta , aby
zapobiec  tej uciążliwości w postaci smrodu, który jest nie zniesienia dla naszych mieszkańców ?
 
                                                                       ANDRZEJ WOJACZEK
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